
DELEGATI
O URESNIČEVANJU
RESOLUOJE
ZA LETO 1982

Neuresničeno
ni le sad
objektivnih težav!

Na podlagi poročila o uresničevanju resolucije za
leto 1982 ter podatkov o osemmesečnem posiova-
nju, so delegati družbenopolitičnega zbora ocenili,
da se osnovne usmeritve razvoja viškega gospixlar-
stva ne uresničujejo. Gospodarslvo se nahaja v veli-
kih težavah, zatorej beleži tudi padec dohodk;«.
Spodbudnih rezultatov prav tako ni opaziti na po-
dročju izvoza, na področju porabe pa smo že presegli
nekatere okvire.

Ne smemo se strinjati z ugotovitvijo, da se tenden-
ce obremenjenosti gospr»l;irstva nadaljujejo, je de-
jala Tatjana Pinoza. Pra\ takvt ne smcmti biti zado-
voljni z rezultati na področju kmetijstva, kjer ne
bomo dosegli planirane rasti proizvodnje, zaskrblju-
joče pa je tudi zaposlovanje, kjer beležimo pretirano
rast v družbenih dejavnostih, zato situacija v kateri
se nahajamo zahteva od nosilcev nalog takojšnjo
aktivnost v združenem delu in družbenopolitičnih
organizacijah, je zapisno v stalisčih OK SZDL.

To porodlo bi mondi dopolniti z ugo<ovitvairi o
odgovomosti nosilcev tislih nalog, ki bodo po vsej
verjetnosti ostaie neuresničene, je dejal Maks Klan-
šek. Še več, odgovormisl - le-la ima v vsakem prime-
ru svoje ime in priimek - moramo izpostaviti, nc
smemo se venomer zadovoljevati zgolj i vrsto objek-
tivnih težav in spletov okolištin, ki so resda prisotne,
vendar še zdaleč niso edini »boter« takšnim rezuha-
tom.

Precej kriličnih besed je bilo namenjenih realiza-
ciji objektov iz Samoprispevka II (OŠ Škofljica.
telovadnica Velike Lašče), kjer »krivcev« za zamude
ni in ni.

V poročilu so tudi sicer preozko obravnavana ne-
katera področja. npr izobraievanje, povsem nedo-
pustno pa je, da področja zdravstva sploh ni. Iz SIS
za zaposlovanje so prišla pred delegate opozorila. da
kadrovska funkcija \ združenem delu ni dovolj razvi-
ta, zatorej tudi osupljiv podatek za našo občino, da
smo v tem letu zaposlili manj kot deset odstotkov
pripravnikov v Ljubljani (od tega dve tretjini za
doiočen čas), ob tem pa beležimo več kot 730 skle-
njenih pogodb o delu in preko 330 tisoč nadur!

Številne pomanjkljivosti in .
nedorečenosti

Kritična je bila razprava tudi v zboru krajevnih
skupnosti. Delegati so se najdlje zadržali pri sami
vsebini ocene uresničevanja resolucije in menili. da
je le-ta presplošna in piivršna, celo nesolidna. Pre-
vladalo je mnenje, da ne gre za oceno ampak za golo
informacijo o stan;u, saj brez devetmesečnih rezulta-
tov o uspehih oziroma neuspehih ne moremo ocenje-
vati.

Zaskrbljujoče je dejstvo, da smo še vedno prema-
lo orientirani v izvoz in da temu cilju ne sledijo tudi
ne načrtovane investicije.

Mnenje, da je ix:ena pomanjkljiva. so delegati
podkrepili z vrelo dejstev - le-ta namreč ne vsebuje
informacije o gibanju splošne porabe. pri ocenjevo-
nju poslovnih rezultatov so veliki izgubaši kratko
malo izvzeti, kot da bist\eno ne vplivajo na občinsko
gospodarstvo v celoti, sklepi so iz septembrskega
maieriala enostavno prepisani. namesto. da bi pove-
dali. kaj smo v zvezi s temi sklepi že ukrenili. nekate-
ra področja dela so enostavno izpuščena. tista. ki «1
obravhavana, pa so nedorečena.

Tudi delegati zbora krajevnih skupnosti niso bili
zadovoljni z realizacijo gradnje objektov iz drugega
samoprispevka. predvscm z gradnjo telovadnice v
Velikih Laščah in zahtevali. da odgovorni za nastalo
stanje tudi zares <xlgovarjajo in objekt v najkrajšem
času dokončajo.


